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Veel te zien en te beleven op   de Landbouwshow Opmeer
De groots opgezette Landbouwshow in het Noord-Hollandse Opmeer trok dit jaar weer 
veel bezoekers. Niet zo vreemd, want voor jong en oud was er van alles te zien, te doen 
en te beleven. Ook Boerenvee nam er een kijkje. 

De Landbouwshow vond dit jaar voor de 110e keer plaats. 

Traditiegetrouw wordt dit evenement altijd op de eerste 

maandag van augustus gehouden. Het is een dag bomvol 

activiteiten rondom paardensport, allerlei (klein)veekeuringen en 

bijzondere shows. 

Vandaag geen tennis in de tennishallen van evenemententerrein 

De Weyver in Opmeer, maar kraaiende hanen, pronkende duiven, 

knuffelgrage Seramakipjes en allerlei andere diersoorten. 

Verschillende verenigingen waaronder Kleindieren Sportvereni-

ging Winkel en omstreken hadden hun mooiste en liefste dieren 

meegenomen om te tonen aan het publiek. In de knuffelhoek was 

het dringen geblazen. De parmantige Seramakipjes lieten zich 

gewillig oppakken en op de arm of op het hoofd zetten. Voor de 

6-jarige Brenna uit Nibbixwoud hoeft het pluimvee niet perse 

klein en schattig te zijn. Zonder aarzelen aait ze de indrukwek-

kende New Hampshire haan van Bertus Spaans. “Thuis hebben 

we alleen maar drie katten en twee konijnen. Hier heb je echt heel 

veel dieren. Later word ik juf, maar ook boerin. Dan kan ik heel 

veel dieren houden. Misschien ook wel zulke kippen”, fantaseert 

ze er alvast lustig op los. 

Iets verderop bij de stands van de vogelvereniging Vo. V.O.S. van 

Opmeer treffen we Jeroen Kindt van het papagaaienhotel. Hij 

heeft een aantal kleurrijke papagaaien meegebracht, maar de 

Molukse kaketoe Kawai is zondermeer de grootste publiekstrek-

ker. Geduldig zitten kinderen op het bankje te wachten totdat zij 

aan de beurt zijn om met de grote kaketoe te knuffelen of op de 

foto te gaan. Kawai vindt al die aandacht prachtig, verzekert 

Jeroen. “Hij is door zijn eerste eigenaren veel te veel verwend. Hij 

kreeg zoveel aandacht, dat het een probleem werd zodra hij even 

geen aandacht kreeg. En als zo’n kaketoe dan een jaar of vijf 

wordt, gaat hij puberen en dan wordt het allemaal vaak te 

bewerkelijk voor de mensen. Rond die leeftijd belanden kaketoes 

dan vaak bij ons.” Kawai treft het, want doordat hij zo lief is, mag 

hij ook mee naar verzorgingstehuizen waar hij steevast op een 

warm onthaal kan rekenen. “Hij krijgt nooit genoeg van aandacht 

en knuffelen.” Gelukkig maar, want terwijl Kawai tijdens een 

korte pauze van een cupje pudding geniet, begint de rij wachten-

den die met hem op de foto willen alweer langer te worden. 

Niet alleen kinderen sluiten aan in de rij om met kaketoe Kawai 

te kunnen knuffelen, er zijn ook volwassenen die deze kans niet 

aan zich voorbij laten gaan, zoals Majan Wiersma uit Boven-

karspel. “We hebben momenteel zelf geen dieren, maar we 

hebben vroeger van alles gehad. Ik ben altijd al een groot 

« Wat was er eerder, de kip of het ei? En hoe is de ontwikkeling van een 
kuikentje in het ei? Aad Glas van Kleindier Liefhebbers Nederland (KLN) 
vertelt er met grote bevlogenheid over aan jong en oud. 

De 6-jarige Brenna doet volop inspiratie op. “Ik word 
later juf, maar ook boerin. Misschien neem ik ook wel 
zulke kippen.”

«
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dierenliefhebber geweest. Op dit evenement zijn zoveel dieren bij 

elkaar, dat wilde ik graag eens zien. Dat je vele ervan even kunt 

aaien of - zoals met deze kaketoe - zelfs even mag knuffelen is 

toch geweldig?” 

Buiten vinden ondertussen allerlei shows, wedstrijden en 

keuringen plaats. Gelukkig is er een overzichtelijk programma-

boekje zodat je weet waar wat plaatsvindt. Martine Braam heeft 

een mooi plekje onder een boom gevonden en bekijkt de geiten-

keurig vanaf een afstandje. “Ik teken graag en zoals zovelen 

begint dat met het natekenen vanaf een foto, maar nu wil ik  

mij meer toeleggen op het tekenen van echte modellen. Dieren-

modellen dan, want die teken ik het liefst. Ik heb zelf alleen  

maar twee katten, dus dan is zo’n evenement waarbij je zoveel 

verschillende dieren van dichtbij kunt bekijken natuurlijk een 

buitenkansje”, vertelt ze, terwijl ze haar potlood over het  

papier laat gaan.  

Op het gebied van paardensport is er ook veel te zien, zoals het 

enkelspan, tweespan, tandem, randem (drie tuigpaarden achter 

elkaar), quadrem (vier achter elkaar), vierspan en het klavertje-

drie (twee achter, één voor) en het springconours. Ook de 

Boer Marnix toog met zijn stier Asterix naar Opmeer. Bezoekers werden 
uitgedaagd om het gewicht van Asterix te raden. De imposante stier bleek 825 
kilo te wegen. Op de foto stier Asterix met boer Jan (links) en boer Marnix, 
beiden bekend van het populaire TV-programma Boer zoekt Vrouw. 
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Martine Braam uit Opmeer heeft haar schetsboek 
meegenomen en schets er onder de bomen lekker op los. 
“Zo’n evenement waarbij je zoveel verschillende dieren 
van dichtbij kunt bekijken is voor mij een buitenkansje!”

Voor deze Sebright 
krielen zit de 
keuring erop. 
Bezoekers kunnen 
in het keurrapport 
dat erboven hangt 
lezen hoe de 
keurmeester deze 
dieren heeft 
beoordeeld.

Voor het spectaculaire horseboarding – een uit 
Engeland overgewaaide paardensport – stromen 
de tribunes binnen korte tijd vol. 
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demonstraties van nieuwe paardensporten zoals het spectaculaire 

horseboarding trekt veel publiek. 

De bestuursleden en vrijwilligers van Vereniging van Speciale 

Schapenrassen (VSS) hebben opvallend veel verschillende rassen 

meegenomen. “Dat kan dankzij de medewerking van verschil-

lende zorgboerderijen”, legt Annemarie Hoenderdos van de VSS 

uit. “Onze vereniging heeft heel veel verschillende schapenrassen 

onder haar hoede, die kunnen we niet allemaal zelf houden. We 

zijn daarom samenwerkingsverbanden aangegaan met een aantal 

kinderenboerderijen. Zij krijgen van ons een aantal schapen en in 

ruil daarvoor ondersteunen ze ons op evenementen zoals hier, 

door met de dieren en een aantal vrijwilligers aanwezig te zijn.” 

Dit is het derde jaar dat de vereniging op dit evenement staat. “De 

Texelaar kennen ze hier natuurlijk wel, maar het is heel mooi om 

hier te kunnen laten zien dat we in Nederland nog heel veel meer 

aan bijzondere schapenrassen hebben.”

Tekst en foto’s: Cindy Schwering (tenzij in de foto anders vermeld)

Deze editie gemist? Noteer alvast in je agenda voor 

volgend jaar: maandag 3 augustus Landbouwshow 

Opmeer / www.landbouwshow-opmeer.nl

Bijzonder aan het Jacobschaap is dat zowel de rammen als 
ooien tweehoornig, vierhoornig en zelfs zeshoornig kunnen 
zijn (hoewel vier- en zeshoornige erg zeldzaam zijn). 

De bestuursleden 

en vrijwilligers van 

de Vereniging van 

Speciale Schapen-

rassen (VSS) staan 

voor de derde keer 

in Opmeer. “Een 

mooie gelegenheid 

om te laten zien 

hoeveel bijzondere 

schapenrassen we 

in Nederland 

hebben.”


